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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 
Geen opmerkingen 

2. Jaarrekening 2022 - Financieel 

Door Filip Hellyn 

Patrick Claerhout: Er zit momenteel 1,6 miljoen euro in het rioleringsfonds. Dit is terug 
wat aangegroeid in 2022. Hoe zit dit in andere besturen en zullen we dit ooit allemaal 
kunnen aanwenden? 

Filip Hellyn: We hebben geen zicht op andere lokale besturen. Het is zo dat een aantal 
investeringen in wegen werden overgedragen van 2022 naar 2023. Daardoor werd het 
fonds in 2022 minder aangewend dan voorzien. In de komende jaren voorzien we wel een 
afname van dit fonds. 

Kathleen Duchi: Bepaalde andere meerkosten kunnen ook uit dit fonds betaald worden. 

 

 

André Vanassche: Is er een zicht op hoeveel wij van de uitbetaalde steun door het OCMW 
kunnen recupereren van Vlaanderen? 

Filip Hellyn: Er zijn per type steun verschillende percentages van terugvordering bij 
Vlaanderen (PODMI). Deze variëren van 55% tot 110%. De netto kost voor Harelbeke is 
340.508 euro (zie hieronder, 2.171.119 – 1.830.611)  

 

  

 

 



Willy Vandemeulebroucke: Bij het overzicht van de personeelskosten moeten we wel 
rekening houden met de outsourcing van bv poets en groen. 

Filip Hellyn: Dat klopt, kosten van outsourcing zitten financieel onder een andere rubriek 
(61 rekening ipv 62 rekening). 

 

 

Patrick Claerhout: in vergelijking met andere lokale besturen krijgen we minder subsidie 
uit het gemeentefonds (per inwoner). Wat is hier de reden voor? 

Alain Top: Het bedrag uit het gemeentefonds worden berekend aan de hand van een aantal 
parameters die voor Harelbeke jammergenoeg ongunstig zijn (bv aanwezigheid zwembad 
etc…). 

  

3. Jaarrekening 2022 - Inhoudelijk 

Door Ellen Vandeputte 

Nancy Debeerst: Het aantal warmtepompen blijft nogal weinig? 

Ellen Vandeputte: Inderdaad, we moeten blijven sensibiliseren en reclame maken. 

4. Jaarrapport organisatiebeheersing 
Door Ellen Vandeputte 

Geen opmerkingen 

5. Varia 
 

Geen opmerkingen 

 
 
De zitting wordt afgesloten. 

 
 
De verslaggever 
Filip Hellyn 


